
Referat FAU-møte  
 
Sted:   Tonsenhagen skole, biblioteket 
Tid:   7. mars 2023 kl 19.00 - 20.30 
Tilstede:  1grønn, 1rød, 1gul, 1blå, 2grønn, 2gul, 3blå, 3grønn, 3gul, 3rød,  4a, 4b, 4c, 5b, 

6a, 6b, 6c, 7b, 7c. 
Referent:  Sigrid Elise Naustdal Ilje  
 

1) Rektors halvtime  
Gjenbruksgruppa:  Ingen tilbakemeldinger pr nå. Kommer til å sette opp bokønsker (trinn-

sett av bøker). Ski, skisko 
Fotografering: Ang forslag om fotoforbud på skoleavslutninger: Elevrådet setter pris 

på å bli spurt, men mener at det vil være dumt om det ikke blir tatt 
bilder av avslutninger m.m. – koselig å se gjennom senere. Minner om 
at det IKKE skal deles på sosiale medier.  

Fravær: Om barn ikke møter på skolen og foreldre ikke har meldt fravær: 
Sender skolemelding eller tar kontakt i løpet av dagen – men ringer 
ikke med en gang. I 1.-4. klasse skrives navn på de som ikke er tilstede 
på tavla slik at AKS skal vite etter skoletid.  
Jobber med nærværsarbeid – vil kalle inn til møter med foreldrene ved 
mye fravær eller forsentkomming. 

Ordbruk På alle trinn jobbes det kontinuerlig med holdninger og 
ubetenksomme kommentarer fra elever. Skolen bruker Redd Barnas 
ressurser, Dembra er en av flere sider som blir brukt. Prøver å slå ned 
på ordbruken med en gang og snakker om det, for at det ikke skal sette 
seg. Skolen opplever at elevene bruker en annen sjargong med 
jevnaldrende enn hjemme, så må også snakkes om hjemme selv om 
ordbruken ikke utøves der. Skolen vil fortsette å snakke med barna om 
mangfold.  

Møte med bydel Rektor var i møte med bydel i februar. Snakket mye om samarbeid 
med barnevernstjenesten. Målet er å ufarliggjøre og å fremme 
forståelse for hva barnevernet kan bidra med og hjelpe familier med. 
Dersom bydelen får midler vil Tonsenhagen og Årvoll skole bli med i et 
pilotprosjekt sammen med barnevernstjenesten i bydelen. Vi vil kunne 
få en barnevernskonsulent på skolen minst en dag i uka. Dette kan føre 
til tettere samarbeid med skole/ barnevern/hjem.  
Skole kan kun melde de observasjoner de selv opplever. Dersom 
foreldre er bekymret kan man ringe barnevernvakta og drøfte og få 
veiledning.  

Varmtvann E-bygg Det har over lengre tid vært problemer med varmtvann. Vannet er til 
tider så varmt at elever kan brenne seg. Dette er meldt inn og ulike 
rørleggere har vært her for å utbedre dette. Vannet er fortsatt ikke 
helt som det skal og skolen purrer stadig på at dette skal bli 
vedvarende bra. Skolen får beskjed om at ting er utbedret og opplever 
flere ganger at det igjen ikke er tilfredsstillende, og melder stadig inn 
avvik.   



IKT-plan Hatt møte med Apple – om hvordan bruke digitale enheten på best 
mulig måte –  og med ønske om kompetanseheving i personalgruppen 
om dette (gratis) . Har en IKT-ansvarlig på teknisk support i 50% og skal 
få på plass IKT-gruppe blant lærerne neste år.  

17.mai Rektor skal ha møte med korpset vedr 17.mai denne uken. Richard 
Larsen, kontorleder, er tog-leder og alle må forholde seg til beskjeder 
fra ham. Mange lærere er kanskje ikke til stede, trenger i så tilfelle 
flere foreldre. Disse må delta på beredskapsmøte med rektor og 
Richard for å få lov til å gå i tog. Vet ikke noen ting om tidspunkt for 
når man skal gå før ut i april. Skolen sender ut påmelding for barna og 
voksne som vil delta i toget, og kommer med tilbakemelding om hvem 
voksne som deltar. Barna hentes og leveres i byen.  
Var i fjor fellesmøte mellom FAU og klassekontaktene – (rettet etter 
møtet: Sosialgruppa kaller inn). Tilbakemeldinger på at det var for få 
voksne i toget i fjor, men kanskje særlig før og etter toget.   

 
 

2) Info om søknad på FAU-prisen  
Oslo KFU gir ut pris hvor de deler ut heder og ære samt pengebeløp på 10 000,-. Det er søkt, 
med bakgrunn i hvordan vi jobber med FAU på Tonsenhagen skole. Vinneren blir annonsert 
15.mars på Foreldrekonferansen.  
 

3) 17.mai  
Viktig å komme i gang snarlig; sosialgruppa starter planlegging og får med flere fra FAU.  
Det skal arrangeres møte med klassekontaktene i mars. Bruker skriv etter tidligere år som 
utgangspunkt. Det trengs mange til å hjelpe til å sette ut og å rydde opp etter 
arrangementet, er erfaringer fra i fjor.  
 

4) Revidering av skolens IKT – plan  
Det er stor engasjement fra foreldre vedrørende oppdatering av IKT-plan, og det er behov 
for noen som kan tenke seg å ha ansvar for å følge opp og delta i revideringen av ny IKT-plan. 
Ta i så fall kontakt med FAU. Dette er skolens nåværende IKT-plan (link).   
Et av hovedmålene for denne gruppen vil også være å konkretisere hva som ønskes å 
arbeides med, realistiske forventninger til hva som kan påvirkes og ikke.  
Andre innspill i diskusjonen var:  

- Hvorvidt det jobbes med nytt grensesnitt, hvor man oppnår mer lærer-
/foreldrekontroll.  

- Muligheter for å påvirke hvordan læringsbrett blir brukt, men ikke feks. merkevare på 
enhetene pr nå (Apple har mange begrensninger). 

- Har skjedd endringer siden før vedr innlevering.  
- Barns utvikling(motorisk) ved bruk av læringsbrett.  
- Fravær av fysiske bøker i skolen og konsekvenser av dette 
- Kan man høre om hvordan andre skoler bruker læringsbrettet for å sammenligne?   
- Økonomiske rammer for skolen 

 
 

https://tonsenhagen.osloskolen.no/siteassets/ikt/ikt-plan_tonsenhagen-skole--rev.okt2021.pdf


5) Arbeid i gruppene  
 

6)   Eventuelt  
Husk fakkeltog for Grefsenkleiva 12/3 kl 18.45.  
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